
 
 
 

ZÁPIS Z ČLENSKÉ SCHŮZE TENISOVÉHO ODDÍLU TJ ČERVENÝ KOSTELEC 

konané 1. 4. 2023 v 17 hod. v klubovně tenisového oddílu 

Přítomni: členové oddílu dle prezenční listiny (k nahlédnutí u předsedy oddílu), členové v. v.  

Program:  

1. Zahájení  

2. Ohlédnutí za rokem 2022 – TJ Červený Kostelec, z. s. 

3. Ohlédnutí za rokem 2022 – tenisový oddíl 

4. Plán na rok 2023 

5. Hospodaření oddílu v r. 2022  

6. Přetlaková hala  

7. Sportovní výsledky v r. 2022 

8. Ocenění nejlepších hráčů 2022 

9. Diskuze 

1. Zahájení  

Předseda tenisového oddílu TJ Červený Kostelec Tomáš Kábrt uvítal všechny přítomné. Dle prezenční 

listiny bylo přítomno 19 členů oddílu starších 18 let, což nebyla nadpoloviční většina dospělých členů 

oddílu. Zahájení členské schůze bylo proto posunuto o půl hodiny. Poté se členská schůze TO TJ stala 

usnášeníschopnou.  

Všichni přítomní na úvod uctili památku člena oddílu Tomáše Bezděka minutou ticha. Následně 

předseda představil program schůze. 

2. Ohlédnutí za rokem 2022 – TJ Červený Kostelec, z. s. 

Předseda tenisového oddílu informoval o složení vedení TJ Červený Kostelec, z. s., (dále jen TJ) a 

zhodnotil spolupráci s vedením a členy v. v. TJ jako konstruktivní a přátelskou. Předal zápisy z v. v. všem 

přítomným. Představil položkové vedení účetnictví, rozdal výsledovky za poslední rok a vyzdvihl 

bezproblémové výsledky kontrol poskytovatelů dotací. Dále dal slovo předsedovi Vl. Benešovi, který 

také vyzdvihl spolupráci mezi členy v. v. a práci obou aktivních oddílů TJ. Vyzdvihl obzvlášť ten tenisový 

jako největší oddíl TJ. Zmínil také poměrně komplikované přípravy přetlakové haly.  

3. Ohlédnutí za rokem 2022 – oddíl 

Předseda oddílu rekapituloval složení v. v. oddílu a seznámil přítomné s ukončením účasti ve v. v. M. 

Celby a kooptováním P. Špeldy. Všem přítomným vysvětlil způsob rozhodování v. v. oddílu a způsob 

zveřejňování zápisů z jednání v. v. (web oddílu). Všechny zápisy také rozdal přítomným členům.  

Předseda představil hlavní body r. 2022: nákup nadstandardního vybavení areálu a dílny, přípravu 

nového webu (poděkoval při té příležitosti firmě DMP za jejich sponzoring a spolupráci na skvělé 



 
 
 

funkčnosti webu), zprovoznění nových webkamer a především kompletní příprava na premiérovou 

sezonu v přetlakové hale.  

Zároveň vyzval všechny přítomné, aby s členy výboru mluvili a předávali jim své návrhy, které následně 

v. v. projedná.  

4. Plán na rok 2023 

Jako hlavní cíl pro rok 2023 předseda oddílu uvedl rozšíření kurtu č. 4 a výstavbu nového plotu (zajistí 

Radek Jůza, odbor místního hospodářství MěÚ a naši členové), obrousení a nalakování sloupů na 

terase, skácení dvou stříbrných smrků a borovice u vchodu z bezpečnostních důvodů a zprovoznění 

rezervačního systému na kurty i v letní sezoně. V klubovně budeme nově nabízet vedle piva 11° i 10°. 

Nezbytné bylo také zvýšení cen piva z důvodu zvýšení cen dodavatele. 

5. Hospodaření oddílu v r. 2022 

Předseda tenisového oddílu opět zmínil nezbytnost položkového vedení účetnictví a uvedl 

hospodářský výsledek oddílu bez přetlakové haly: cca +10 tis Kč. Představil nejdůležitější zdroje výnosů 

(městské dotace: 258 tis. Kč, dotace MŠMT: 140 tis. Kč, členské příspěvky: 124 tis. Kč, sponzoři: 74 tis. 

Kč). Z nákladů vydá oddíl nejvíc na správce a úklid (cca 21 tis. Kč/měsíc v sezoně), administrativu (5 tis. 

Kč/měsíc), obsluhu kantýny (4,5 tis. Kč/měsíc v sezoně), účetní služby (4 tis. Kč/měsíc), nákup materiálu 

(antuka 50 tis. Kč, míče 62 tis. Kč, web 30 tis. Kč), registrace, poplatky, přestupy (20 tis. Kč). 

6. Přetlaková hala 

13. října proběhla po dvouapůlleté přípravě premiérová montáž přetlakové haly. Stála 2 843 500 Kč 

vč. DPH, dodavatelem se stala firma Calypso, která vzešla z výběrového řízení. K hale byl postaven 

také sklad, který zpracovala firma Průmstav za 3 005 197, 88 Kč vč. DPH + vícepráce. Obě akce 

financovalo město Červený Kostelec. Hala byla zakoupena z kapacitních důvodů červenokosteleckých 

sportovišť – naše hodiny jsme mohli uvolnit ostatním spolkům. 

Montáž proběhla pod vedením technika dodavatelské firmy. Celkem se cca sedmihodinové práce 

brigádně účastnilo 22 členů klubu a jejich přátel. 

Halu provozovalo TJ Červený Kostelec. Výběr dodavatele energií proběhl v souladu s názory města: 

Vybráno bylo mezi největšími dodavateli. Elektřinu zajišťoval ČEZ, plyn Innogy, který nám nabídl 

maloodběrovou sazbu (ostatní nabízeli spotové ceny, které byly v době podpisu smlouvy na podzim r. 

2022 likvidační).  

Dle rozhodnutí v. v. byla určena hodinová sazba v hale 350 Kč/hod. v čase 13–22 hod., 250 Kč/hod. 

v čase 8–13 hod. 

V. v. odhadl v říjnu na základě všech dostupných informací výsledek střediska přetlakové haly -150 

tis. až -180 tis. Kč, s ostatními náklady -230 tis. Kč. Díky šetrnému zacházení s výtopností, 

svědomitému zhasínání, rozumnému systému rezervací, každodenní kontrole spotřeby a zastropení 

cen jsme zakončili provoz haly s výsledkem +50 tis. Kč., s ostatními náklady -30 tis. Kč. 



 
 
 

Předseda poděkoval všem, kteří si rezervovali kurty, hráli, platili, spolupracovali a vyjádřil nad 

výsledkem spokojenost. K tomu došlo také k výkonnostnímu skoku všech hráčů, možnosti 

adekvátních tréninkových objemů pro turnajové hráče a zvýšení prestiže klubu – do haly přišla hrát 

řada hráčů z blízkého i vzdáleného okolí. 

7. Sportovní výsledky v r. 2022 

Předseda oddílu shrnul výsledky v roce 2022 v soutěžích družstev (od nejhoršího umístění): Dospělí C: 

8., dospělí B: 7. v krajské soutěži 2. třídy (příští rok budou jinak sestaveny: B tým bude složen 

z nejlepších hráčů B a C týmu), babytenis: 5. v krajské soutěži (nejsmolnější tým, ze 3 zápasů 3:3 

prohráli všechny na dodatečná kritéria), mladší žáci A, dorost A: 5. krajském přeboru (udržení 

v prestižní soutěži, na víc neměli), dospělí A: 4. v krajské soutěži 1. třídy (po dlouhé době bez medaile), 

starší žáci A: 3. v krajském přeboru (skvělý výsledek, těsně uniklo stříbro), mladší žáci B, starší žáci B, 

dorost B: 2. v krajské soutěži (naše druhá garnitura patří k nejlepšímu v krajské soutěži), veteráni: 2. 

místo v okresním přeboru nad 55 let! Opět na bedně, letos těsně pod vrcholem.  

V r. 2023 přibude 3. tým dorostu, což dokazuje šíři naší mládežnické základny (95 dětí!).  

Předseda vyjádřil spokojenost s reprezentací hráčů na turnajích jednotlivců: všichni ocenění se účastnili 

řady turnajů se solidními výsledky (v případě N. Jaré a L. Mertlíkové s vynikajícími výsledky). 

Jako úspěšné předseda oddílu zhodnotil také pořádané turnaje: turnaj mužů (19 hráčů), turnaj 

dorostenců a dorostenek (celkem 39 hráčů a hráček), memoriál M. Wolfa (20 hráčů) a pouťový turnaj 

(21 hráčů) a dvě týdenní soustředění.  

8. Ocenění nejlepších hráčů 2022 

Předseda oddílu předal pamětní plakety těmto hráčům: 

• Nejlepší mladá tenistka: N. Jará (18. ve VČ, 232. v ČR – nejlepší výsledek za 25 let), další (bez 

plakety, ale na zdi slávy): L. Mertlíková (23. ve VČ, 283. v ČR), L. Bejšovcová (43. ve VČ, 460. 

v ČR) – všechny starší žákyně. 

• Nejlepší mladý tenista: D. Špelda za zimní polovinu sezony (33. ve VČ, 280. v ČR) – starší žáci. 

Na závěr předal předseda oddílu finanční dar G. Círovi na rekonvalescenční pobyt v Jánských lázních.  

9. Diskuze 

Možnosti diskutovat nikdo nevyužil.  

Zapsal: Tomáš Kábrt 


